

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

LIMITED B

GATT/CP/40/Add.7
30 January 1950

ORIGINAL: ENGLISH/
FRENCH

Contracting Parties

AnneCy Protocol of Terms of Accession

ADDENDUM

The United Kingdom Government has advised that the concessions provided for in Schedule XIX in Annex A to the AnneCy Protocol of Terms of Accession have been applied as from 1st January 1950. Owing to the dissolution of the United Kingdom Parliament it has not yet been possible to complete the parliamentary procedure which is necessary to approve this step, but formal notification will be deposited with the Secretary-General of the United Nations as soon as parliamentary approval has been given.

Parties Contractantes

Protocole d'AnneCy des conditions d'adhésion

ADDENDUM

Le Gouvernement du Royaume-Uni fait savoir qu'il applique depuis le 1er janvier 1950 les concessions prévues dans la liste XIX qui figure à l'Annexe A du Protocole d'AnneCy des conditions d'adhésion.

En raison de la dissolution du Parlement britannique, il n'a pas été possible d'accomplir la procédure parlementaire réglementaire en vue de l'adoption de la mesure susvisée. Toutefois, la notification officielle sera déposée auprès du Secrétaire général des Nations Unies dès que le Parlement aura adopté la mesure appliquée.

